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P r o t o k ó l  N r 2 l l 2 0 0 8
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, I-adu i Porzqdku Publicznego, która odbyla
sip dnia 10.06.2008r.

Porz4dek obrad:
1. Omówienie pozyskiwania Srodków pozabudZetowych w Swietle naprawy dróg,

mostów oraz oSwietlenia.
2. Ocena postEpu prac kanalizacyjnych KSWiK.
3. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyjqty jednogloinie.
Przewodnicz4cy komisji przedstawil porz4dek posiedzenia komisji - porz4dek zostal
przyj gty jednogloSnie.

Ad. 1.

!'/ Pracownik UrzEdu Gminy Zbigniew Krajczyiski poinformowal, 2e pozyskanie Srodków
finansowych na samo oÉwietlenie nie jest moZliwe, iatwiej pozyskaó érodki l4cz4c oÉwietlenie
z budow Ebqd2 remontem dro gi.
W roku 2007 z przeznaczonej w budzecie gminy na inwestycje w oSwietleniu drogowym
kwoty 40 tys.zl. i z oszczpdnoÉci na oplatach za energig elekfrycznqzt2ywan4 na oÉwietlenie
drogowe, zamontowano 29 punktów Éwietlnych.
Zoslalo fakze zrealizowane opracowanie projektu na oSwietlenie ulicy tr-4kowej i Nowej
w Mysiakowicach.
W ramach konserwacji oSwietlenia drogowego zostalo wymienione 115 szt. starych
wyeksploatowanych opraw oéwietlenia na nowe energooszczgdne oprawy sodowe.
Pan Zbigniew Krajczyiski przedstawil plan inwestycji w oSwietleniu drogowym w 2008
roku.
Pracownik UrzEdu Gminy Mariola Grygiel poinformowala Ze w roku biez4cym otrzymaliémy
z budZetu paústwa promesQ na remont dróg uszkodzonych w wyniku powodzi tj:
200 tys. zl na ul Stawow6 z której zostanie wykorzystana kwota 180 tys zt, jest to 80Yo
wadoSci robót, po rozstrzygnigciu ptzetarg:u.

-' -240tys. zl. na remont drogi w Krogulcu i dokoúczenie drogi w Bobrowie.
Przefarg na remont drogi w Krogulcu odbgdzie siE 12 czerwca.
Istnieje równie2 moZliwoéó pozyskania Srodków z Terenowego Funduszu Ochrony Gruntów
Rolnych na remont ul. Nadbrze2nej, pod warunkiem z abezpieczenia Srodków wlasnych
w budzecie gminy

Radna Janina Radomska poruszyla sprawQ remontu drogi pomiEdzy Lomnic4 a Bobrowem
Odp. M. Grygiel dokumentacja to kwestia 2-ch miesiqcy.
Gwarancj4 otrzl'rnania Srodków z TFOGR s4 Srodki wlasne zarezerwowane w budzecre
gmlny.

Radny Ireneusz Suchecki poruszyl temat remontu drogi do Dqbrowicy, wzdlu2 lotniska.
Odp. M. Grygiel - droga byla wielokrotnie zglaszana do Zarz4du Dróg i Mostów - brak
odpowiedzi.

Wniosek
Komisja wnioskuje aby wstgpnie przygotowaó wniosek dotyczqcy remontu drogi pomiEdzy
Lomnic4 a Bobrowem aby byla mozliwoSó ubiegania sip o Srodki z TFORG.



Ad.2.

Pani Barbara Pacula, specjalista ds. technicznych KSWiK - Jednostka Realizacji projektu
poinformowala o pracach wodoci4gowo-kanalizacyjnych prowadzonych na terenie gminy.
Termin wykonania caloSci inwestycji - 31.10.2009r.
Prace s4 wykonywanie zgodnie z projektem.
Front robótjest rozloZony w kilku miej scowoócia ch naraz.
Rozkopane drogi s4 chwilowo zasypane 2wirem, drogi bgd4 naprawiane kompleksowo, po
zakoiczenfu caloéci inwestycji. Mieszkaicy wyrazaj4 swoje niezadowolenie z uwagi na brak
moZliwoéci dojazdu do wlasnych posesji.
Utrudnieniem dla prowadzonej inwestycji jest brak dostgpu do niektórych dziaiek celem
wykonania robót, ze wzglEdu na zmianE wlaÉciciela.
54problemy z uzyskaniem zgody na zajEcie pasa drogowego, wydanie zgody trwa doÉó
dlugo.
Radni zadeklarowali pomoc w rozmowach z mieszkaúcami.

,Ad.3.
Komisja zapoznala siE z dokumentem - realizacja strategii zrównowazonego rozwoju Gminy
Myslakowice.

W n i o s e k :
w zwi4zku z ustaleniami i zaleceniami Komisji Rewizyjnej dotycz4cymi realizacji Strategii
Zrównowu2onego Rozwoju Gminy Myslakowice wnioskuje siE o przyst4pienie do prac
zwiqzanych z aktualizacj4 w/w dokumentu.
Zaleca sip powolanie do tego celu zespolu roboczego, do którego z ramienia Rady Gminy
komisja zglasza Pani4 Janing Radomsk4

Komisja zapoznala siE z nastgpuj qcymi pismami UrzEdu Gminy:
- z dnia 11.06.08 - odpowiedZ do protokolu nr l912008 dot. likwidacji dzikich wysypisk
émieci na wysokoéci bylego zakladu Confex oraz pomiqdzy Maciejow4 a Wojanowem.
- z dnia 07.06.08 - pismo do Rady Soleckiej wsi Karpniki dot. ewentualnych uwag na temat
kursów MZK.
- z dnia 13.06.08 - odpowiedZ do protokolu ru 2012008.

Protokolowala
E. Nizwald \-;
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